

## LABOND “FLOORFLAT F700R” Self-leveling Screed

### 立康牌 F700R 自動流平水泥層

#### Step 1 步驟 1

Clean the substrate and treat with one coat of primer to seal up porous surface. Allow minimum 30 minutes for curing before application of “Floorflat F700”.  
清潔施工表面及塗上一層底油。等待最少 30 分鐘才可施工 “Floorflat F700”自平漿。



#### Step 2 步驟 2

Strictly in according to the W/C ratio (5.5 liter-6liter water : 25 kg/F700 Powder ) , mix the compound by stirring machine for at least 2 minutes until homogenous mortar is formed.  
嚴格依據灰水比例(5.5 公升-6 公升水:25 公斤/包裝自平灰) 混合 Floorflat F700 , 然後用電鑽攪拌至少 2 分鐘直至成漿糊體。



#### Step 3 步驟 3

If there are numerous corners in the job site, it is required to pour onto those corners first and trim with hand trowel.

遇到多牆角的施工地盤，可先用鋤刀將“F700”推回牆角邊緣位置，並用鋤刀處理。



#### Step 4 步驟 4

Use a special “Saw Edge” towel to spread the flowing mortar onto floor position so as to control the average thickness of “Floorflat F700”.  
用一長身“齒形”鋤刀沿地面推動漿糊體並靠齒位控制自平漿厚度。



#### Step 5 步驟 5

Use a Stiff Roller to release any air bubble trapped within the mortar so as to improve the quality

用纖維卷幫助將漿糊體內汽泡釋出以改善質量。



#### Step 6 步驟 6

Allow the completed self-leveling system to be cured for 24 hours before opening for light traffic.

完成後的施工面等待最少 24 小時後，才可開始使用。

